
Gemeente 

Roosendaal 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

De fractie van Burgerbelangen Roosendaal heeft een aantal maanden geleden informatie gestuurd 
naar het college over zwangere vrouwen in de minima. Het college zou hier een onderzoek naar gaan 
doen in hoeverre dit in onze gemeente van toepassing is. In Rotterdam is er een aanmeldpunt voor 
deze vrouwen die in minima leven en zwanger zijn (om zich hiervoor aan te melden). 

Wij hebben ambtelijk navraag gedaan t.b.v. zo'n dergelijk initiatief/onderzoek. 

In sommige gevallen is het leven ondraagbaar te noemen voor deze vrouwen en verdienen zij onze 
aandacht; Het leven in de minima en tegelijk zwanger zijn is een zware opgave. 

Daarom heeft de fractie van Burgerbelangen Roosendaal de volgende vragen voor het college: 

In hoeverre heeft het college hier onderzoek naar gedaan en wat zijn hier de resultaten van? 

2. Is er een organisatie/hulpverlening (ook financieel) waar deze doelgroep bij terecht kan? 

3. Is er een mogelijkheid en overweegt u om een special loket te realiseren wanneer blijkt dat het 
voor onze gemeente een toegevoegde waarde zou zijn? 

4. Bestaan er kansen om hier de Voedselbank bij in te schakelen voor eventuele levensmiddelen 
voor vroeggeborenen en te ondersteunen met speciale babyvoeding en pampers en speelgoed? 

Namens Burgerbelangen Roosendaal, 

Selda Bozkurt en René van der Heijden 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. In hoeverre heeft het college hier onderzoek naar gedaan en wat zijn hier de resultaten 
van? 

Er is naar aanleiding van de eerder aangeleverde informatie een stand van zaken gegeven van de 
Roosendaalse situatie en inrichting op dit vraagstuk. 

2. Is er een organisatie/hulpverlening (ook financieel) waar deze doelgroep bij terecht kan? 

Zwangere vrouwen in een minima situatie kunnen net als iedere inwoner met vragen (over 
geldzorgen) terecht bij Inwonersondersteuning Roosendaal (IOR). IOR kan vervolgens samen met de 
inwoner bekijken welk ondersteuningsaanbod het meest passend is. Sinds afgelopen zomer hebben 
we die dienstverlening vanuit IOR uitgebreid naar spreekuren op het verloskundig centrum, waarmee 
het voor zwangere vrouwen in een kwetsbare situatie makkelijker is om hun vragen te stellen. 

3. Is er een mogelijkheid en overweegt u om een special loket te realiseren wanneer blijkt 
dat het voor onze gemeente een toegevoegde waarde zou zijn? 

Wij overwegen niet om nog een speciaal loket te realiseren. IOR is voor alle inwoners van de 
gemeente Roosendaal hét loket voor al hun vragen. Door verschillende loketten te organiseren voor 
verschillende doelgroepen, maken wij het er niet overzichtelijker op voor onze inwoners. Zoals bij 
vraag 2 benoemd breiden we de spreekuren van IOR wel uit naar verschillende vindplaatsen, o.a. dus 
rondom de geboortezorg. 

4. Bestaan er kansen om hier de Voedselbank bij in te schakelen voor eventuele 
levensmiddelen voor vroeggeborenen en te ondersteunen met speciale babyvoeding en 
pampers en speelgoed? 

Vanuit IOR worden inwoners op het juiste ondersteuningsaanbod gewezen. De Voedselbank is hier 
onderdeel van, maar bijvoorbeeld Stichting Babyspullen. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnfoRhéerd 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal 

De secretaris, De burgs sfer, 
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